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Postadress: Uppsala kommun, Äldrenämnden, 753 75 Uppsala
Telefon: 018-727 00 00 (växel)
www.uppsala.se

Äldrenämndens arbetsutskotts möte
med UPS
Datum:7december 2023

Tid:9.00–10.00

Lokal:Stadshuset, Blenda Ljungberg (3:A11)

Kallade/Närvarande

Äldrenämndens arbetsutskott

Tobias Smedberg (V), ordförande
David Ling(MP), vice ordförande
Jonas Segersam (KD), 2:e vice ordförande
Hilde Klasson (S), ersättare
Cecilia Forss (M), ersättare
Karin Thalén Ottersgård (C), ersättare

UPS

Hans Nordström, ordförande
Niklas Rommel, vice ordförande
Hans-Erik Linddahl, sekreterare
Anna Gelvås, ledamot

Vård- och omsorgsförvaltningen

Lenita Granlund, förvaltningsdirektör
Åsa Markström, stabschef
Rasmus Sundström, avdelningschef
Rasmus Wennström, enhetschef
Heléne Stenlund, äldreombudsman
Ulrika Jansson, strateg

Äldrenämndens arbetsutskott
Minnesanteckningar

Handläggare:
Peter Jernberg
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Mötespunkter 

1. Tema: Hemtjänst 

Rasmus Sundström, avdelningschef, ger en föredragning av temat hemtjänsten. Under 

föredragningen informerar Sundström om förslaget på differentierade arbetsroller 

inom äldreomsorgen. 

I föredragningen besvaras även UPS:s fråga om språkombud.  

2. Information om idéburet offentligt partnerskap (IOP) 

Ulrika Jansson, strateg, berättar om vad ett IOP är och informerar om förslagen 

förlängning av pågående IOP med Diakonistiftelsen Samariterhemmet och förslaget på 

nytt IOP med Föreningen Fyrisgården. 

Mötet diskuterar även hur det nya IOP:t med Fyrisgården kan marknadsföras för att nå 
ut till äldrenämndens målgrupper. 

3. Svar på övriga frågor 

Finns det beredskap om Covid ökar? 

Förvaltningsdirektören svarar på frågan. Det hålls en tät kontakt med Regionen, och 

förvaltningen har koll på smittläget. Det är fler smittade nu men man blir inte lika sjuk. 
Alla brukare har blivit vaccinerade.  

Finns det samarbete kring hjälpmedel med Region och andra kommuner i länet? 

Förvaltningsdirektören svarar på frågan och berättar om HUL, hjälpmedelsverksamhet, 

där kommunen servar andra kommuner med hjälpmedel: Vidare förekommer 
diskussioner med Regionen om hjälpmedel. 

Det finns även diskussioner om att samla alla dessa delar under samma tak. Om något 

halvår vet vi mer hur det blir. 
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